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Abstract (en)
[origin: WO2017220490A1] The invention relates to a conductor terminal (29) with a busbar piece (2) and a clamping spring (3). The clamping
spring (3) has a clamping limb (13) which is oriented towards the busbar piece (2) in order to form a clamping point for clamping an electric
conductor (36) between the clamping limb (13) and the busbar piece (2), a spring bracket (12) which adjoins the clamping limb (13), and a contact
limb (9), a vertical section (10) of which extends transversely to the busbar piece (2). The vertical section (10) of the contact limb (9) has a recess
(19) with edges which surround the busbar piece (2). The busbar piece (2) has a contact wall (28) which adjoins the wall surface of the contact limb
(9) vertical section (10) extending transversely to the busbar piece (2), said wall surface lying on the vertical section (10) side facing away from the
clamping limb (13), and which is designed to support the vertical section (10) of the contact limb (9) on the contact wall (28) by means of the wall
surface facing away from the clamping limb (13).

Abstract (de)
Eine Leiteranschlussklemme (29) mit einem Stromschienenstück (2) und einer Klemmfeder (3) wird beschrieben. Die Klemmfeder (3) hat einen
zum Stromschienenstück (2) hin ausgerichteten Klemmschenkel (13) zur Bildung einer Klemmstelle zum Anklemmen eines elektrischen Leiters
(36) zwischen Klemmschenkel (13) und Stromschienenstück (2), einen sich an den Klemmschenkel (13) anschließenden Federbogen (12) und
einen Anlageschenkel (9), der sich mit einem Vertikalabschnitt (10) quer zum Stromschienenstück (2) erstreckt. Der Vertikalabschnitt (10) des
Anlageschenkels (9) hat eine Ausnehmung (19) mit das Stromschienenstück (2) umgreifenden Randkanten.Das Stromschienenstück (2) hat
eine Anlagewand (28), die angrenzend an der Wandfläche des sich quer zum Stromschienenstück (2) erstreckenden Vertikalabschnitts (10) des
Anlageschenkels (9), die an der dem Klemmschenkel (13) abgewandten Seite des Vertikalabschnitts (10) liegt, angeordnet und zum Abstützen des
Vertikalabschnitts (10) des Anlageschenkels (9) mit dieser dem Klemmschenkel (13) abgewandten Wandfläche an der Anlagewand (28) ausgebildet
ist.
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